

UNITED ARAB EMIRATES ((Emblem))
 Ministry of Interior
 General H.Q. of Civil Defense
 General Directorate of Civil Defense / Abu Dhabi

No.: 2015-1-137145

CERTIFICATE OF THE FULFILLMENT OF PREVENTION AND SAFETY CONDITIONS

This Certificate is issued pursuant to Cabinet Resolution No. (24) of 2012 concerning the Organization of Civil Defense Services in the UAE

Trade Name	GEMS UNITED INDIAN SCHOOL – LLC	License No.	CN-1768062 (Commercial)	Plot No.	W/1-2 P/ P19
Owner	Khalid Sedeeq Mohamed Sameea Alasmani		Nationality	U.A.E.	
Address	Bani Yas, Bani Yas – Abu Dhabi	Certificate Validity	From 20.04.2021 Till 13.04.2022		
Issue Date	25.04.2021				

Found to be in conformity with preventive safety conditions on 19.04.2021.

Notes:

- Fees paid vide Voucher No. ()
- Periodic maintenance contracts for safety apparatus and equipment and fire protection must be approved by one of certified companies.
- Any modifications to the fire safety and protection systems and machinery shall require the prior approval of Civil Defense.
- The building must be connected to HASSANTUK system for building protection – contact No. (800333363).
- In case any of the preventive safety stipulations are breached, the Establishment shall be held in violation (Violation Form overleaf).
- The certificate shall be placed in a prominent and visible place.
- Annual check with the Civil Defence must be made to examine the building.
- Please complete the training procedures within the maximum of 60 days, otherwise the Establishment shall be subject to the legal liability as per the cabinet resolution No. (24) of the year 2012.

Tel. No.: 02-6964453

Fax:

e-mail: www.adcd.gov.ae

Complaints System: www.fms.ae

Suggestions System: www.fms.ae



/ Signed /

To be approved

Copy No. 4- 12:38 PM 26/04/2021 - 0506661760

I, the signatory to this document, as legal translator do hereby certify that the enclosed translation is true and correct to the original text

مصطفى إبي، خلف سفير مول، قرب مدرسة بلغيدير البريطانية، ٤٤- تلفون ٠٥٠٤٧٢١٠-٠٢ ٤١٦٥٦٤٤

Musafah, ME-9, Behind Safer mall, Near Belveder British School, Bldg. No. C-44

Tel.: 02-5547210, 050 4165644. E-mail : indexme9@gmail.com

Index Legal Translation



الفهرس للترجمة القانونية

UNITED ARAB EMIRATES

((Emblem))

Ministry of Interior

General H.Q. of Civil Defense

General Directorate of Civil Defense / Abu Dhabi

No.: 2015-1-137145

OWNERS ANNEXURE

Name of the license holder	Nationality
Premier Schools International – LLC	United Arab Emirates

Our vision is to work effectively so that the UAE could become the best world country in safety and security

Copy No. 4- 12:38 PM 26/04/2021 - 0506661760



اشهد انا الموقع على هذا المستند، بصفتي مترجما قانونيا مرخصا و متحققا من قبل وزارة العدل، بان الترجمة المرفقة صحيحة و مطابقة للنص الأصلي
I, the signatory to this document, as legal translator duly licensed and sworn by the Ministry of Justice, do hereby certify that the enclosed
translation is correct and identical to the original text

مصنف، ام اي ٩، خلف سفير مول، قرب مدرسة بلفيدير البريطانية، بناية رقم سي-٤٤ تلفون ٠٢-٥٥٤٧٢١٠، فاكس ٠٢-٤١٦٥٦٤٤، ص. ٥٠

Musaffah, ME-9, Behind Safer mall, Near Belveder British School, Bldg. No. C-44

Tel.: 02-5547210, 050 4165644, E-mail : indexme9@gmail.com



الرقم: 2015-1-137145

شهادة استيفاء شروط السلامة الوقائية

صدرت هذه الشهادة استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم (24) لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني بالنوالة

الاسم التجاري للمنشأة:	مدرسة جيمس الهندية المتحدة ذ م م	رقم الرخصة:	CN-1768062 (Commercial)	رقم الأرض:	غرب 1-2 ق P19
المالك:	خالد صنيق محمد سميع الاسمني	الجنسية:	الإمارات العربية المتحدة		
العنوان:	بني ياس - Abu Dhabi - bani yas	صلاحية الشهادة:	من 20/04/2021 إلى 13/04/2022	حررت بتاريخ:	25/04/2021

وقد وجد مستوفي لشروط السلامة الوقائية بتاريخ 19/04/2021

ملاحظات:

- تم تسليد الرسوم بإيصال رقم ().
- يجب الإلتزام بإعتماد عقود الصيانة النورية لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من إحدى الشركات المعتمدة.
- أي تعديلات في أنظمة وأجهزة السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقة من الدفاع المدني.
- يجب ربط المبنى بنظام حصنك لحماية المباني - رقم التواصل (800333363).
- في حال الإخلال بأي من اشتراطات السلامة الوقائية سيتم مخالفة المنشأة (نموذج المخالفات خلف الشهادة).
- توضع الشهادة في مكان بارز وواضح للعيان.
- مراجعة الدفاع المدني سنوياً للكشف على المبنى.
- يرجى الانتهاء من إجراءات التبريد خلال 60 يوم كحد أقصى و إلا سوف تتعرض المنشأة للمساءلة القانونية وفقاً لقرار مجلس الوزراء رقم 24 لسنة 2012 م.



يعتمد

للطوارئ
997
999
Emergency

الموقع الإلكتروني: www.adcd.gov.ae

فاكس: -

هاتف: 02 - 6964453

نظام الشكاوى والمقترحات: www.fms.ae

رؤيتنا أن تكون دولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل دول العالم في تحقيق الأمن و السلامة



الرقم: 2015-1-137145

ملحق الملاك

الجنسية	اسم صاحب الترخيص
الإمارات العربية المتحدة	بريمير سكولز انترناشيونال ذ م م